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J e g y z ő k ö n y v

Készült  az  Öcsöd  Nagyközségi  Önkormányzat  Képviselő-testülete  2013. 
október 10. napján megtartott soron kívüli ülésén

Az ülés helye: Polgármesteri Hivatal Házasságkötő terme

Jelen vannak: Molnár Bálint polgármester
   Komlós Lajosné jegyző 

                      Török Sándorné, Gál Imréné, Balogné Kóródi Lenke
             Végné Lapu Julianna, Csikász Imre települési képviselők

    Kissné Csontos Petra jegyzőkönyvvezető

Az ülésen nem jelent meg: Gere Éva Ildikó települési képviselő

Az ülésen megjelent érdeklődők: 1 fő /jelenléti ív a jegyzőkönyv mellett/

Molnár Bálint polgármester: Megállapítom, hogy a megválasztott testületi tagok 
közül megjelent 6 fő, nem jelent meg 1 fő, így az ülés határozatképes. 

Aki egyetért a napirendi javaslattal, az kézfelemeléssel jelezze.

A Képviselő-testület egyhangúan /6 fő/ egyetért a javaslattal és 
az alábbi határozatot hozza:

81/2013./X.10./ számú testületi határozat
A napirendről

Öcsöd Nagyközségi Önkormányzat képviselőtestülete 
megtárgyalta és elfogadta az alábbi napirendet:

1. Javaslat a szociális célú tűzifa juttatásról

    Előadó: Molnár Bálint polgármester

A napirend tárgyalása:

A napirend 1. pontja: Javaslat a szociális célú tűzifa juttatásról
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A napirend tárgyalása szóbeli előterjesztés alapján történik.

Molnár Bálint polgármester:  Megjelent  egy kormányrendelet,  ami  a  szociális 
tűzifa  kiegészítő  támogatásáról  szól.  A  tavalyihoz  képest  változott,  hogy 
űrméterenként adnak 13 eFt-ot, ahhoz kell tenni az önkormányzatnak 1 eFt-ot. A 
szállítást és a házhoz szállítást nekünk kell fizetni. Tavaly 194 erdei űrmétert 
kaptunk, a szállítás 700 eFt-ba került, a bér a járulékokkal és az üzemanyag 1.9 
millió Ft, ez összesen 2,6 millió Ft.

Kérdezett, válaszolt

Gál Imréné: Kik kaphatnak szociális tűzifát?

Molnár  Bálint polgármester:  Akik  aktív  korúak  ellátásában,  időskorúak 
járadékában, adósságcsökkentési  támogatásban,  lakásfenntartási  támogatásban, 
gyermekvédelmi kedvezményben részesülnek. 

Komlós  Lajosné jegyző:  Rendeletet  kell  alkotni,  meg  kell  határozni  a 
feltételeket, de előnyt élveznek azok, akiket polgármester úr felsorolt, 500 főről 
van szó. 

Török  Sándorné:  A  pénzügyi  helyzet  engedi-e,  ki  tudja-e  szorítani  az 
önkormányzat ezt az összeget? Tavaly nem közmunkásokkal lett kihordva a fa, 
most velük lehetne kihordatni.

Lóczi Lajos az Öcsödi Községgondnokság és Könyvtár vezetője: Most vannak 
közmunkások, de nekik letelik az idejük, mikorra a fát ki kellene hordani.

Molnár Bálint polgármester: Nincs információnk arról, hogy a hiányunkat, hogy 
fogják pótolni. Saját erőt kell biztosítani a folyamatban lévő beruházásokhoz. 

Komlós  Lajosné jegyző:  Mikor  a  pályázatot  elbírálják,  akkor  kiutalják  az 
űrméterenkénti 13 eFt-ot. 

Balogné Kóródi Lenke: Hogy látod polgármester úr, mi a véleményed?

Molnár Bálint polgármester: Ilyen pénzügyi feltételek mellett nem kellene ebbe 
belevágnunk, de akkor meg a lakosságot haragítjuk magunkra.

Csikász Imre: Ki kell vinni mindenképpen házhoz?
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Komlós Lajosné jegyző: Házhoz kell szállítani.

Gál Imréné: Ezzel a lehetősséggel, ha nem élünk, meddig kell döntenünk, hogy 
adunk-e fát? Meg lehetne várni az Önhiki pályázat elbírálását.

Molnár Bálint polgármester: Akkor döntünk, amikor mi szeretnénk. Decemberi 
testületi ülésen már tudunk dönteni.

Török Sándorné: Mekkora ez a segélykeret?

Molnár Bálint polgármester: Egy emberre 2 köbméter, 15 mázsa fa jut.

Vélemény, javaslat

Balogné  Kóródi  Lenke:  Rossz  fényt  vetne  az  önkormányzatra,  amennyiben 
kihagynánk  ezt  a  lehetőséget.  Valamilyen  módon  oldjuk  meg,  viszont  az  5 
millió  Ft  ráfordítást  soknak  találom.  Az  elmúlt  évben  sérelmezték,  akik 
rászorultak volna a fára, hogy ők nem kaptak. Mások az értesítést nem kapták 
meg, hogy mikor lehetett igényelni. Szigorúbban, szűkebben kellene vizsgálni a 
rászorultak  körét.  Akik  részesülnek  földjáradékban,  életjáradékban  azt  sokan 
nem vallják be. 

Molnár  Bálint polgármester:  A  kormányrendelet  úgy  fogalmaz,  hogy  előnyt 
élveznek, akiket felsoroltam. 

Végné  Lapu  Julianna:  Ez  a  rendelet  nem  szociális  megsegítés,  az 
önkormányzatokat  plusz kiadásokba kényszeríti.  Tavaly azt  az összeget,  amit 
ráfordítottunk a fára, abból a tűzép telepen dupla annyi fát tudott volna belőle 
venni a rászorult. Nem támogatom, más úton, ha tudnánk adni a lakosságnak 
segítséget, azt támogatnám. 

Lóczi  Lajos az  Öcsödi  Községgondnokság  és  Könyvtár  vezetője:  Azért  a 
pénzért,  amit  hozzá  kell  tenni,  azért  dupla  annyi  fát  tudnánk  venni,  mint 
amennyit kapunk.

Molnár  Bálint polgármester:  Leszűkítenénk  a  körét  a  rászorultaknak,  és  az 
önkormányzat adna fát a saját költségén.

Balogné Kóródi Lenke: Én az utalványt is elfogadhatónak találom. Különítsünk 
el egy meghatározott összeget a költségvetésből, amikor időszerű lesz és terhelje 
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a  jogosultat  a  szállítási  költség.  Úgy  legyen  megállapítva  a  jogosultak  köre, 
hogy az valóban rászoruló legyen. 

Komlós Lajosné jegyző: Utalvány helyett keretösszeget javasolnék. Az utalvány 
kiadásának meg vannak a szabályai, nagy költsége van.

Lóczi  Lajos az  Öcsödi  Községgondnokság  és  Könyvtár  vezetője:  Egy 
meghatározott időszakon belül kellene osztani a fát, hogy ne húzódjon el. 

Balogné Kóródi Lenke: Ezekkel a feltételekkel fogadom el, hogy utasítsuk el a 
pályázatot.

Molnár Bálint polgármester: Aki egyetért, hogy az Önkormányzat nem nyújt be 
pályázatot, saját hatáskörben gondoskodik a lakosság szociális tűzifa ellátásáról, 
az kézfelnyújtással szavazzon.

A Képviselő-testület egyhangúan /6 fő/ egyetért a javaslattal és 
az alábbi határozatot hozza.

82/2013./X.10./ számú testületi határozat
A szociális célú tűzifa juttatásról

Öcsöd  Nagyközségi  Önkormányzat  képviselőtestülete 
megtárgyalta és egyetért, hogy az Önkormányzat nem nyújt be 
pályázatot,  saját  hatáskörben  gondoskodik  a  lakosság  szociális 
tűzifa ellátásáról. 

Erről: - Polgármester
- Jegyző
- értesül.

Egyéb bejelentés:

Molnár  Bálint polgármester:  Három  utcában  megkezdték  a  csatornaépítést. 
Ebben az évben két öblözet  épül meg.  Először a bekötések épülnek,  utána a 
gerinc vezeték.
A hulladékrekultiváció 70%-ban már kész van.
Az ivóvízminőség-javító pályázatra még nem tudunk nyertest hirdetni.
A belvízelvezető árkok felújítása be fog fejeződni novemberben.
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Balogné Kóródi Lenke: Rácz Lajosné  Kossuth út 35. szám alatti lakos keresett 
meg. A Könyvtár épületének a tetejéről, a szövő üzem udvarára folyik a víz, 
onnan  az  ő  épületének  a  tövébe.  Nagyon  megrepedt  a  háza,  kéri,  hogy  az 
önkormányzat térítse meg a neki okozott kárt.

Lóczi  Lajos az  Öcsödi  Községgondnokság  és  Könyvtár  vezetője:  Ecet  fa 
gyökerei visszafordították a beton darabokat a néni háza töve felé, ezért folyik 
oda a víz. Nem mi okoztuk, az időjárás okozta az épületen a repedést. 

Balogné Kóródi Lenke: Azt is meg kellene vizsgálni, hogy a könyvtár tetejéről, 
hogy lehetne más irányba vezetni a vizet.

Lóczi  Lajos az  Öcsödi  Községgondnokság  és  Könyvtár  vezetője: 
Átfordíttathatom a csatornát, hogy ide follyon a víz a mi udvarunkba, de ezzel 
nem fog megoldódni az ő problémája.

Komlós Lajosné jegyző: Telefonon szerette volna a kérelmező, hogy lépjünk fel 
a  szövő  üzem  tulajdonosával  szemben.  Ki  adhatunk  felszólítást,  de 
birtokvédelmi  eljárást  kell  kezdeményezni,  ő  ezt  nem  tette  meg.  Többször 
küldtünk ki felszólítást a szövő üzem tulajdonosának, de nem tudtunk semmit 
tenni.

Balogné Kóródi Lenke: Kérésem, hogy legyen egy helyszíni szemle összehívva, 
és legyen megállapítva, hogy ki milyen kárt okozott.

Molnár  Bálint polgármester:  Meg  kell  nézni,  és  jegyzőkönyvet  kell  róla 
felvenni.

Egyéb kérdés:

Balogné  Kóródi  Lenke:  Kunszentmártonban  250  eFt-ra  volt  megállapítva  a 
lakossági  érdekeltségi  hozzájárulás.  50  eFt-ra  módosult,  uniós  támogatásban 
részesültek. Mi nem tudjuk felderíteni ezt a lehetőséget?

Molnár Bálint polgármester: Jövő évben az önerő alapra újra adunk be kérelmet. 
Kunszentmárton egy szakaszt csatornázott most, kisebb összegre pályáztak ezért 
megkapták az egész összeget. Mi 65 milliót pályáztunk meg, 38 milliót adtak az 
előleg önerejére. 
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Molnár Bálint polgármester 15.05 órakor az ülést bezárja.

Kmf.
 Molnár Bálint Komlós Lajosné 
  polgármester                                jegyző



K i v o n a t

Készült Öcsöd Nagyközségi Önkormányzat Képviselőtestülete 2013. év október 
hó 10. napján megtartott soron kívüli ülésének jegyzőkönyvéből

81/2013./X.10./ számú testületi határozat
A napirendről

Öcsöd Nagyközségi Önkormányzat képviselőtestülete 
megtárgyalta és elfogadta az alábbi napirendet:

1. Javaslat a szociális célú tűzifa juttatásról

    Előadó: Molnár Bálint polgármester

Kmf.

 Molnár Bálint sk. Komlós Lajosné sk.
    polgármester                        jegyző

A kivonat hiteléül:

                 Kissné Csontos Petra
Előadó



K i v o n a t

Készült Öcsöd Nagyközségi Önkormányzat Képviselőtestülete 2013. év október 
hó 10. napján megtartott soron kívüli ülésének jegyzőkönyvéből

82/2013./X.10./ számú testületi határozat
A szociális célú tűzifa juttatásról

Öcsöd  Nagyközségi  Önkormányzat  képviselőtestülete 
megtárgyalta és egyetért, hogy az Önkormányzat nem nyújt be 
pályázatot,  saját  hatáskörben  gondoskodik  a  lakosság  szociális 
tűzifa ellátásáról. 

Erről: - Polgármester
- Jegyző
- értesül.

Kmf.

 Molnár Bálint sk. Komlós Lajosné sk.
    polgármester                        jegyző

A kivonat hiteléül:

                 Kissné Csontos Petra
        Előadó



K i v o n a t

Készült Öcsöd Nagyközségi Önkormányzat Képviselőtestülete 2013. év október 
hó 10. napján megtartott soron kívüli ülésének jegyzőkönyvéből

Egyéb bejelentés

Balogné Kóródi Lenke: Rácz Lajosné  Kossuth út 35. szám alatti lakos keresett 
meg. A Könyvtár épületének a tetejéről, a szövő üzem udvarára folyik a víz, 
onnan  az  ő  épületének  a  tövébe.  Nagyon  megrepedt  a  háza,  kéri,  hogy  az 
önkormányzat térítse meg a neki okozott kárt.

Molnár  Bálint polgármester:  Meg  kell  nézni,  és  jegyzőkönyvet  kell  róla 
felvenni.

Kmf.

Molnár Bálint sk. Komlós Lajosné sk.
  polgármester          jegyző

A kivonat hiteléül:

 Kissné Csontos Petra
előadó


